

البنك الأهلي



ahlibank

الشروط والأحكام الخاصة بالاكتتاب في الصناديق

TERMS AND CONDITIONS OF SUBSCRIPTION OF FUNDS

These terms and conditions ("Subscription T&Cs") shall be read in conjunction with the prospectus, confidential offering memorandum, term sheet or other similar document of each of the Fund(s) being subscribed to as amended from time to time (each being hereinafter referred to as an "Offering Document") relating to the offering of securities in each Fund in Oman to Omani and non-Omani individuals who may subscribe through private placement to the Units of the Fund, as well as to Omani and non-Omani corporate entities, institutions, investment funds, and pension funds. In the case of any conflicts between these Subscription T&Cs and Offering Document, the Offering Document shall prevail.

Any references to terms not defined herein are in accordance with the Offering Document.

1. Purchase

- The Subscriber hereby irrevocably offers to subscribe for and to purchase securities (the "Securities") in one of more of the Funds as described in the Subscription Form above, on the terms and conditions contained in this Subscription T&Cs.
- The Subscriber acknowledges that its offer to purchase Securities is subject to acceptance by the Manager. The Manager reserves the right to reject any subscription in its discretion, provided that if such discretion is exercised, any proceeds in respect of such refused subscription, if debited from the Subscriber's Account, shall be returned, without interest, to the Subscriber at the account details as described in the Application Form above.
- The Subscriber agrees to be bound by this Subscription T&Cs and agrees and acknowledges that the Investment Manager / Collecting Bank are relying upon the representations, warranties, covenants, consents and acknowledgements contained in this Subscription T&Cs.

2. Payment: The Subscriber agrees to deliver payment of the aggregate subscription price (the "Subscription Price") in the amount set forth in the Subscription Form.

3. Minimum Investment: The minimum investment required by the Subscriber shall be in accordance with the Minimum Subscription Amount / Units as stipulated in the Offering Document.

4. Initial Subscription Period: The Initial Subscription Period shall be in accordance with the Offering Document.

5. Minimum size for Initial Subscription: The Fund that the Subscriber wishes to invest in shall be subject to meeting any requirements in relation to the Units to be subscribed. Should the Fund not be able to meet such requirements, any amounts subscribed for shall be refunded to the Subscriber's designated account as specified on the Subscription Form.

6. Offering Document – Risk Factors: The Subscriber acknowledges receipt of the Offering Document of each Fund, and acknowledges that it has reviewed and fully understands the Offering Document and in particular, the disclosure therein describing the risk factors associated with an investment in each applicable Fund. The Subscriber has had the opportunity to ask and have answered any and all questions which the Subscriber wished to ask with respect to the business and affairs of the applicable Funds and the subscription hereby made. The Subscriber acknowledges that an investment in any one or more of the Funds may be highly speculative.

7. Nature of Securities: The Subscriber acknowledges and agrees that the rights and restrictions attached to the Securities are set out in the Offering Document of the Fund, as applicable.

8. Representations, Warranties, Covenants and Acknowledgements of the Subscriber: The Subscriber represents, warrants, covenants and acknowledges to each Fund and to the Manager that:

- if an individual, the Subscriber has attained the age of majority and has the legal capacity and competence to execute this Subscription T&Cs and to take all actions required pursuant hereto in accordance with the requirements of this Agreement and any requirements of the Offering Document;
- if not an individual, the Subscriber is duly formed and has the right, full power and absolute authority to execute this Subscription T&Cs and to take all necessary actions to perform its obligations pursuant hereto, and all necessary approvals have been given to authorize it to execute this Subscription T&Cs;
- the Subscriber has such knowledge and experience in financial and business affairs as to be capable of evaluating the merits and risks of an investment in the Funds and is able to bear the economic risk of loss of such investment and the Subscriber understands that the purchase of Securities involves a high degree of risk and should only be considered by persons who can bear the loss of their entire investment. To the extent necessary, the Subscriber has retained, at its own expense, and relied upon, appropriate professional advice regarding the investment, tax and legal merits and consequences of this subscription and owning the Securities;
- this Subscription T&Cs, when accepted by the Investment Manager / Collecting Bank, will constitute a legal, valid, binding and enforceable contract of the Subscriber, enforceable against the Subscriber in accordance with its terms;
- the entering into of this Subscription T&Cs and the transactions contemplated hereby will not result in the violation of any terms or provisions of any law applicable to, and, if the Subscriber is not an individual, then the relevant consents and approvals of any person is required in connection with the execution and delivery of this Subscription T&Cs by the Subscriber.

يتعين أن تُقرأ هذه الشروط والأحكام (ويُشار إليها فيما يلي بلفظ "شروط وأحكام الاشتراك") جنباً إلى جنب مع نشرات الاشتراك العام أو مذكرات الطرح السرية أو مذكرات الشروط والأحكام أو أي وثائق ومستندات أخرى مماثلة يتم من خلالها الاشتراك في أحد الصناديق، بالإضافة إلى التعديلات التي قد تطرأ على أي منها من وقت إلى آخر (ويُشار إلى أي مما سبق فيما يلي بلفظ "مستند الطرح" أو "وثيقة الطرح") متى كانت ذات الصلة بطرح الأوراق المالية في كل صندوق من الصناديق داخل سلطنة عُمان للاشتراك للأشخاص الطبيعيين العُمانيين وغير العُمانيين وذلك من خلال إكتتاب خاص على وحدات الصندوق، بالإضافة إلى الشركات والمؤسسات وصناديق الاستثمار وصناديق المعاشات التقاعدية سواء العُمانية أو غير العُمانية. وفي حالة وجود أي تعارض ما بين شروط وأحكام الاشتراك هذه ووثائق ومستندات الطرح، فإن وثائق ومستندات الطرح هي التي تسود ويتم العمل بها.

تُفسر جميع الإشارات إلى المصطلحات التي لم يرد تعريفها في شروط وأحكام الاشتراك هذا بما يتوافق مع ما هو وارد في وثائق ومستندات الطرح.

١. الشراء

- يُعرض المُكْتَب بموجب شروط وأحكام الاشتراك هذه عرضاً غير قابل للإلغاء ولا رجعة فيه بالاشتراك في الأوراق المالية (ويُشار إليها فيما يلي بلفظ "الأوراق المالية") وشراؤها في صندوق أو أكثر من الصناديق المالية وفقاً للموضع في نموذج الاشتراك المُشار إليه أعلاه وبما يتفق مع الشروط والأحكام التي تنص عليها شروط وأحكام الاشتراك هذه.
- يقر المُكْتَب بأن عرضه بشراء الأوراق المالية مرهوناً بقبول المدير له، ويحتفظ المدير بالحق في رفض أي إكتتاب وله في ذلك مطلق الصلاحية، شريطة أنه في حال ممارسة هذه الصلاحية، يتعين رد عائدات هذا الإكتتاب المرفوض بدون فوائد إلى المُكْتَب في الحساب المحددة بياناته في نموذج الطلب المُشار إليه أعلاه وذلك إذا كانت هذه العوائد قد خصمت من حساب المُكْتَب.
- يتعهد المُكْتَب بالالتزام بشروط وأحكام الاشتراك هذه كما يقر المُكْتَب بأن مدير الاستثمار / البنك المُحصل يستند إلى الإقرارات والضمانات والتعهدات والموافقات الواردة في شروط وأحكام الاستثمار هذه.

٢. السداد: يتعهد المُكْتَب بسداد إجمالي سعر الاشتراك (يُشار إليه فيما يلي بلفظ "سعر الاشتراك") وذلك وفقاً للمبلغ المنصوص عليه في نموذج الاشتراك.

٣. الحد الأدنى للاستثمار: يتعين أن يكون الحد الأدنى المطلوب للاستثمار متفقاً مع الحد الأدنى لمبلغ الاشتراك / الوحدات الذي تنص عليه وثائق ومستندات الطرح.

٤. فترة الإكتتاب الأولية: تُحدد فترة الإكتتاب الأولية بما يتفق مع وثائق ومستندات الطرح.

٥. الحد الأدنى لحجم الإكتتاب الأولي: يتعين أن يكون الصندوق الذي يرغب المُكْتَب في الاستثمار به مستوفياً لجميع المتطلبات ذات الصلة بالوحدات المراد الإكتتاب عليها، وفي حال أن لم يكن الصندوق قادراً على استيفاء المتطلبات المُشار إليها، يتعين رد جميع المبالغ المُكْتَب بها إلى حساب المُكْتَب المُحدد والمنصوص عليه في نموذج الإكتتاب.

٦. وثائق ومستندات الطرح - عوامل المخاطرة: يقر المُكْتَب باستلام وثائق ومستندات الطرح الخاصة بكل صندوق ويقر بأن هذه الوثائق والمستندات قد تمت مراجعتها واستيعابها بالكامل وتحديدًا الإقرار الخاص بعوامل المخاطرة المرتبطة بالاستثمار في كل صندوق خاضع للاشتراك، ويقر المُكْتَب بأنه قد أُتيحت له فرصة طرح جميع الأسئلة التي يرغب في طرحها فيما يخص الأعمال التجارية وشؤون الصناديق محل الإكتتاب وعملية الإكتتاب ذات الصلة وأنه قد تلقى الإجابات على الأسئلة التي طرحها، كما يقر المُكْتَب بأن الاستثمار في صندوق أو أكثر يجوز أن ينطوي على درجة عالية من المخاطرة.

٧. طبيعة الأوراق المالية: يقر المُكْتَب بأن الحقوق والقيود المرتبطة بالأوراق المالية مُبيّنة في وثائق ومستندات الطرح الخاصة بالصندوق وذلك حسبما يقتضي الأمر.

٨. إقرارات المُكْتَب وضماناته وتعهدهاته: يقر المُكْتَب ما يلي ويضمنه ويتعهد به أمام المدير وفيما يخص كل صندوق:

- إذا كان المُكْتَب شخصاً طبيعياً، بأنه قد بلغ سن الرشد ويتمتع بالأهلية القانونية للتوقيع على شروط وأحكام الاشتراك هذه واتخاذ جميع الإجراءات المطلوبة بموجبها وبما يتفق مع متطلبات هذه الاتفاقية وجميع متطلبات وثائق ومستندات الطرح.
- إذا كان المُكْتَب شخصاً اعتبارياً، بأنه قد أُسس أصولاً وفقاً للقوانين المعمول بها ويملك الحق ومطلق السلطة وكامل الصلاحية للتوقيع على شروط وأحكام الاشتراك هذه واتخاذ جميع الإجراءات اللازمة للوفاء بالتزاماته بموجبها، وأنه قد استصدر جميع التصاريح اللازمة التي تخوله حق التوقيع على شروط وأحكام الاشتراك هذه.
- بأن المُكْتَب لديه من الدراية والخبرة في الشؤون المالية والتجارية ما يُمكنه من تقييم مزايا الاستثمار في الصناديق ومخاطره ولديه القدرة على تحمل المخاطرة الاقتصادية المتمثلة في خسارة هذا الاستثمار وأنه يعي أن شراء الأوراق المالية ينطوي على درجة عالية من المخاطرة ويتعين ألا يتصدى له سوى أولئك الذين لديهم القدرة على تحمل خسارة كامل استثماراتهم، وأن المُكْتَب قد استعان – وإلى الحد الضروري وعلى نفقته الخاصة – بالاستشارات المهنية الملائمة ذات الصلة بالاستثمار والضرائب والحقوق والعواقب القانونية لهذا الإكتتاب ولامتلاك الأوراق المالية وقد استند على هذه الاستشارات المهنية.
- بأن شروط وأحكام الاشتراك هذه يتعين – وبمجرد قبولها من قبل مدير الاستثمار / البنك المُحصل – أن تُعتبر عقداً قانونياً وسارياً وملزماً للمُكْتَب ومقابلاً للنفذ في مواجهته بما يتفق مع شروطه وأحكامه.
- ألا يترتب على إبرام اتفاقية شروط وأحكام الاشتراك هذه والمعاملات المنجزة بموجبها أي إخلال بأي من شروط وأحكام أي من القوانين واجبة التطبيق، وفي حالة أن كان المُكْتَب شخصاً طبيعياً، ألا يترتب على الاتفاقية أي إخلال بأي موافقات واعتمادات ذات صلة مطلوبة من قبل أي من الأشخاص اتصالاً بإبرام اتفاقية شروط وأحكام الإكتتاب هذه وتسليمها من قبل المُكْتَب.

9. Subscribing on behalf of minors: Subscribing on behalf of minor children shall be in accordance with the Offering Document.

10. Prohibition with regard to application for Subscriptions: Any prohibition applicable with regard to application for Subscriptions shall be in accordance with the Offering Document.

11. Collection and Use of Information: In accordance with RD 6/2022, promulgating the Data Protection Law of Oman, the Subscriber acknowledges and consents to the Bank providing the Investment Manager, Collecting Bank and/or the Fund access in relation to collection of the personal information relating to the Subscriber contained in this Subscription T&Cs or gathered in connection with the Subscriber's investment in the Funds. The Subscriber acknowledges that such personal information will be collected and used by the Investment Manager, Collecting Bank and/or the Funds in order to administer and manage the Subscriber's investment in the Funds, and may be disclosed to third parties that provide administrative and other services in respect of the Funds. In addition, such personal information may be collected, used and disclosed for the purposes of meeting legal, regulatory, self-regulatory, security and audit requirements (including any applicable tax, securities, anti-money laundering, anti-terrorism legislation, rules or regulations) and as otherwise permitted or required by law, which disclosures may include disclosures to tax, securities or other regulatory authorities.

12. Execution of a SIP Order (where applicable): When subscribing to a SIP, the Subscriber shall only be able to pay via a transfer or debit to the account designated in the Subscription Form on the SIP order and execution date. The Subscriber shall be required to ensure that the sufficient funds are available in the Subscriber's designated account on the SIP order and execution date. In case of insufficient funds, the SIP order for that investment period shall stand cancelled. There will be no partial execution of the SIP. In the case that the SIP order date falls on a weekend or a public holiday, it shall be executed on the immediate succeeding working day.

13. Costs and Fees: The Subscriber acknowledges and agrees that all costs and expenses incurred by the Subscriber, shall be borne by the Subscriber. Any fees payable by the Subscriber, including but not limited to Investment Manager Fees, Subscription Fees, Redemption Fees, Custodian and Administrator Fees, Registrar and Transfer Agent Fees (as may be applicable) shall be and calculated in accordance with the Offering Document.

14. Anti-Money Laundering: The Subscriber acknowledges that any amounts being subscribed for are from a legitimate source, and meet the requirements of Royal Decree 30/2016 promulgating the Law on Combating Money Laundering and Terrorism Financing, including any subsequent amendments thereto ("AML Law").

15. Liabilities and Indemnities: The Subscriber hereby indemnifies, defends and holds harmless the Investment Manager / Collecting Agent against any regulatory action, damage or liability that they may suffer, incur or become subject to in connection with the Fund, unless such liability is due to the gross negligence or fraudulent action of the Investment Manager / Collecting Agent, which shall be determined by the court of law. The Investment Manager / Collecting Agent are fully indemnified in connection with any liabilities, losses, claims, damages and expenses arising out of the execution or non-execution of any SIP and absolve the Investment Manager / Collecting Agent with respect to any liability incurred from the same.

16. Amendment: Any amendments to this Subscription T&Cs shall be by way of a written notification to the Subscriber, which shall be provided at least sixty (60) days prior to the revision or amendment of the Subscription T&Cs.

17. Assignability: Neither this Subscription T&Cs not any right, remedy, obligation or liability arising hereunder or by reason hereof will be assignable by the Subscriber without the prior written consent of the Issue Manager.

18. Interpretation: The section and headings contained in this Subscription T&Cs are for reference purposes only and will not affect the meaning or interpretation of this Subscription T&Cs. Words imparting the neuter gender include the masculine and feminine gender and words in the singular include the plural and vice versa.

19. Notices: All notices and other communications provided for herein will be in writing and will be deemed to have been duly given if delivered personally, via registered mail or electronic mail (if an electronic option is chosen by the Subscriber). In relation to the Subscriber, the notices shall be in accordance with the details provided on the Subscription Form. With regard to the Investment Manager or Collecting Bank, in shall be in accordance with the address provided on the Offering Document.

20. Binding Effect: The provisions of this Subscription T&Cs shall be binding upon and accrue to the benefit of the parties hereto and their respective heirs, legal representatives, successors and permitted assigns, as the case may be.

21. Notification of Changes: The parties hereby covenant and agree to promptly notify the other party upon the occurrence of any event prior to the closing of the subscription which would cause any party's representations, warranties or covenants contained in this Subscription T&Cs to be false or incorrect.

22. Further Assurances: The Subscriber covenants and agrees to execute and deliver such further documents and to provide such further assurances as may be required by the Manager to give effect to this subscription, including, without limiting the generality of the foregoing, all documents, assurances, undertakings and other information as may be required from time to time under applicable securities laws, and by all regulatory or governmental bodies or stock exchanges having jurisdiction over each Fund's affairs.

23. Applicable Law: This Subscription T&Cs shall be governed and construed in accordance with the laws of the Sultanate of Oman provided that there is no conflict with the rules and principles of Sharia and any disputes thereto shall be referred to the Courts of the Sultanate of Oman.

٩. الاكتاب بالنابة عن القصر: يتعين أن تتم عملية الاكتاب بالنابة عن الأطفال القصر بما يتفق مع وثائق ومستندات الطرح.

١٠. الحظر فيما يخص طلبات الاكتاب: يسري أي حظر واجب التطبيق فيما يخص طلبات الاكتاب بما يتفق مع وثائق ومستندات الطرح.

١١. جمع المعلومات واستخدامها: يقر المكتب ويوافق على أن يتيح البنك لمدير الاستثمار و/أو للبنك المحصل و/أو للصدوق الوصول فيما يتعلق بجمع المعلومات الشخصية ذات الصلة بالمكتب والمذكورة في اتفاقية شروط وأحكام الاكتاب هذه أو التي تم جمعها اتصالاً بالاستثمار المكتب في الصناديق، وذلك بما يتفق مع المرسوم السلطاني رقم ٢٠٢/٢٠٢٢ بإصدار قانون حماية البيانات الشخصية، ويقر المكتب بأن هذه المعلومات الشخصية المشار إليها من شأنها أن تُجمع وتستخدم من قبل مدير الاستثمار و/أو البنك المحصل و/أو الصناديق وذلك بغرض إدارة استثمار المكتب في الصناديق، وأنه يجوز الإفصاح عن هذه المعلومات الشخصية للغير الذي يقدم الخدمات الإدارية وغيرها من الخدمات الأخرى ذات الصلة بالصناديق، وعلاوة على ما سبق، يجوز أن تُجمع هذه المعلومات الشخصية المشار إليها واستخدامها والإفصاح عنها لأغراض استيفاء المطلبات القانونية والتنظيمية وذاتية التنظيم والأمنية والتدقيقية (وبما يتضمن جميع التشريعات والقواعد واللوائح واجبة التطبيق بشأن الضرائب والأوراق المالية ومكافحة غسل الأموال ومكافحة الإرهاب)، كما يجوز جمع هذه المعلومات واستخدامها والإفصاح عنها لأي أغراض أخرى يصرح بها القانون أو يستلزمها، ويجوز أن تتضمن هذه الإفصاحات ما يتم منها أمام أجهزة الضرائب والأوراق المالية وباقي الأجهزة والهيئات التنظيمية.

١٢. تنفيذ أحد أوامر خطط الاستثمار المنهجية (عندما يقتضي الأمر): في حالة الاكتاب في أحد خطط الاستثمار المنهجية، يتعين ألا يجوز للمكتب أن يسدد المبالغ المطلوبة إلا عن طريق تحويل إلى الحساب المحدد في نموذج الاكتاب أو الخصم منه وذلك في تاريخ خطة الاستثمار المنهجية وتاريخ التنفيذ. ويتعين على المكتب أن يكون مطالباً بضمان توافر الأموال الكافية في حسابه المحدد في تاريخ خطة الاستثمار المنهجية وتاريخ التنفيذ، على أن تظل خطة الاستثمار المنهجية الخاصة بحدود الاستثمار المشار إليها مُلغاة في حال عدم توافر الأموال الكافية، شريطة ألا تُنفذ جزئياً خطة الاستثمار المنهجية، وفي حالة أن جاء تاريخ أمر خطة الاستثمار المنهجية في أحد أيام العطلات الأسبوعية أو العامة، يتعين تنفيذ هذا الأمر على الفور في يوم العمل التالي.

١٣. التكاليف والرسوم: يقر المكتب ويتعهد بتحمل جميع التكاليف والنفقات التي يتكبدها، ويتعين أن تُحتسب جميع الرسوم واجبة السداد من قبل المكتب، وبما يتضمن على سبيل المثال وليس الحصر، رسوم المدير ورسوم الاكتاب ورسوم الاسترداد والرسوم الإيداعية ورسوم الولاية والصيانة ورسوم المسجل ورسوم وكيل نقل الملكية (حسبما يقتضي الأمر) وذلك بما يتفق مع وثائق ومستندات الطرح.

١٤. مكافحة غسل الأموال: يتعهد المكتب بمشروعية مصدر أي مبالغ يُكتب بها وعدهم إخطالها بمطلبات المرسوم السلطاني رقم ٢٠١٦/٣٠ بإصدار قانون مكافحة غسل الأموال وتمويل الإرهاب وجميع تعديلاته (ويُشار إليه فيما يلي بلفظ "قانون مكافحة غسل الأموال").

١٥. المديونيات والتعويضات: يعوض المكتب بموجب هذه الاتفاقية مدير الاستثمار / وكيل التحصيل ويصحي أي منهما ويبدأ عنه الضرر ويربئ ذمته في مواجهة أي إجراء تنظيمي يتخذ ضده أو ضرر يلحقه أو مديونية يتكبدها اتصالاً بالصدوق وذلك فيما عدا المديونيات الناجمة عن إهمال جسيم أو تصرف احتيالي من قبل مدير الاستثمار / وكيل التحصيل وهو الأمر الذي تفصل فيه المحكمة، ويتعين أن يعوض مدير الاستثمار / وكيل التحصيل تعويضاً كاملاً عن كل المديونيات والخسائر والدعاوى والمطالبات والأضرار والنفقات الناجمة عن تنفيذ أو عدم تنفيذ أي من خطط الاستثمار المنهجية ويتعين أن تبرا ذمة مدير الاستثمار / وكيل التحصيل من أي مديونيات تتعلق بأي مما سبق.

١٦. التعديلات: تُجرى أي تعديلات على اتفاقية شروط وأحكام الاكتاب هذه بموجب إخطار كتابي يُرسل إلى المكتب قبل ستين (٦٠) يوماً على الأقل من إجراء عملية مراجعة اتفاقية شروط وأحكام الاكتاب أو تعديلها.

١٧. القابلية للتنازل: لا يجوز للمكتب سواء عن اتفاقية شروط وأحكام الاكتاب هذه أو عن أي حق أو تعويض أو التزام أو مديونية ينشأ عن هذه الاتفاقية أو بسببها وذلك دون الحصول على إذن كتابي مسبق من قبل مدير الإصدار.

١٨. التفسير: وضعت العناوين الرئيسية والفرعية في اتفاقية شروط وأحكام الاكتاب هذه للأغراض المرجعية فقط لا غير، ولا تؤثر بأي شكل على معاني اتفاقية شروط وأحكام الاكتاب هذه أو على تفسيرها، وتُشير المصطلحات بصيغة المفرد إلى صيغة الجمع والعكس صحيح.

١٩. الإخطارات: يتعين أن تكون جميع الإخطارات والمراسلات المُرسلة بموجب هذه الاتفاقية كتابية وتعتبر سلمت أصولاً في حال أن تم تسليمها شخصياً يدًا بيد أو عبر البريد المسجل أو البريد الإلكتروني (وذلك في حال أن فصل المكتب خيار البريد الإلكتروني)، وفيما يتعلق بالمكتب، يتعين أن تُرسل بما يتفق مع التفاصيل الواردة في نموذج الاكتاب، وفيما يخص مدير الاستثمار أو البنك المحصل، يتعين أن تُرسل الإخطارات والمراسلات بما يتفق مع العنوان الوارد في وثائق ومستندات الطرح.

٢٠. الأثر الملزم: تُعد أحكام اتفاقية شروط وأحكام الاكتاب هذه ملزمة لطرفيها وورثتهما وممثلَيْهما القانونيين وخلفائهما والمتنازل لهما المصرح لهما منهما كما تُؤول أحكام الاتفاقية لصالح جميع المشار إليهم أعلاه وذلك حسبما يقتضي الأمر.

٢١. الإخطارات بالتغييرات: يتعهد الطرفان بموجب هذه الاتفاقية بأن يخطئ كل منهما الطرف الآخر وعلى الفور بمجرد وقوع أي حدث، قبل إغلاق الاكتاب، من شأنه أن يجعل إقرارات أي طرف أو تعديلاته أو تعهداته الواردة في اتفاقية شروط وأحكام الاكتاب هذه باطلة أو غير صحيحة.

٢٢. الضمانات الإضافية: يتعهد المكتب بإصدار وتسليم جميع المستندات الإضافية وتقديم جميع الضمانات الإضافية التي يجوز أن يطلبها المدير في سبيل إنفاذ هذا الاكتاب وبما يتضمن ما يلي، ودون تقييد عمومية ما سبق، جميع الوثائق والمستندات والضمانات والتعهدات وباقي المعلومات الأخرى التي يجوز أن تطلب من وقت إلى آخر وبما يتفق مع قوانين الأوراق المالية واجبة التطبيق من قبل جميع الهيئات التنظيمية والحكومية أو أسواق الأوراق المالية التي تقع شؤون الصدوق في نطاق اختصاصها.

٢٣. القانون واجب التطبيق: تخضع اتفاقية شروط وأحكام الاكتاب هذه إلى أحكام قوانين سلطنة عُمان وتُفسر بموجبها، شريطة ألا تعارض أحكام الاتفاقية مع قواعد ومبادئ الشريعة الإسلامية، وفي حال أن نشأ أي نزاع بشأن أحكام هذه الاتفاقية، يُحال هذا النزاع إلى محاكم سلطنة عُمان للفصل به.

- I/We confirm having read Ahli Bank SAOG's ("Bank") Asset Management Terms and Condition bearing reference number TC-AM-AOF-001-2025-V.1, copies of which have been made available to me/us.
- I/We understand and acknowledge that the above mentioned Terms and Conditions and any other account opening related documents shall be subject to amendment, variation and/or changes from time to time at the sole discretion of the Bank and that my/our continued use of the Account shall be deemed as my/our acceptance of such amended, varied and/or changed documents provided the Bank shall notify me of such changes, variations and changes in charges/fees/terms associated with the account including but not limited to interest rates, non-interest/fee charges or any key product feature or previously agreed term and condition, by giving written notice of change (including in an electronic form) to me in line with CBO regulations (where applicable) read with the Key Fact Statement."
- I/We confirm that the information provided in my/our Asset Management Account Opening Form bearing reference TC-AM-AOF-001-2025-V.1 is correct, accurate, valid and complete and undertake to advise the Bank immediately of any change in the above information
- Subject to applicable local laws and Central Bank of Oman Guidelines, I/we hereby consent for the Bank to share our information with domestic or overseas regulators or tax authorities where necessary to establish my/our tax liability in any jurisdiction until I/We withdraw such consent by giving notice in writing to the Bank in this regard. Additionally, subject to the estant laws and regulatory requirements as applicable I/we also consent to the Bank sharing my/our information with any judicial or any other governmental authority and with any other third party, that the Bank, at its sole discretion deems fit till such consent is withdrawn by me/us by giving notice in writing to the Bank.
- Where required by domestic or overseas regulators or tax authorities, and/or any judicial and/or governmental authority, I/we consent and agree that the Bank may withhold, and pay out, from my/our account(s) such amounts as may be required according to applicable laws, regulations, agreements with regulators or authorities and directives.
- I/We, as the undersigned Account Holder hereby declare that I/we am/are the beneficial owner(s) of the assets and income to which this declaration relates in accordance with US tax law.
- I/We agree and undertake to notify the Bank within 30 calendar days if there is a change in any information which I/ we have provided to the Bank.
- I/ we confirm reading, understanding and accepting the above risk disclosure statement and the terms and conditions of the bank provided to me / us with this form, and I pledge to abide by it.

- أؤكد بأنني قرأت / شروط وأحكام البنك الأهلي ش.ع.م. ("البنك") التي تحكم إدارة الأصول ذات الرقم المرجعي TC-AM-AOF-001-2025-V.1 والتي تم توفير نسخ لي منها.
- أنا أفهمهم وأقر بأن المستندات المشار إليها أعلاه وأي مستندات مرتبطة بفتح الحساب قد تخضع للتعديل والتغيير والتعديل من وقت لآخر بناء على التقدير المطلق للبنك وأقر بأن استمرار استخدامي /استخدامنا للحساب يمثل قبولا مني / منا لأي تعديل أو تغيير أو تعديل لهذه المستندات بشرط أن يقوم البنك بإخطاري بهذه التغييرات والتعديلات في الرسوم/التكاليف/الشروط المرتبطة بالحساب بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر أسعار الفائدة، أو رسوم غير الفوائد/الرسوم أو أي ميزة رئيسية للمنتج أو الشروط والأحكام المتفق عليها مسبقا، من خلال تقديم إشعار كتابي بالتغيير (بما في ذلك في شكل إلكتروني) بما يتماشى مع لوائح البنك المركزي العماني (حيثما ينطبق ذلك) مفروءا مع بيان الحقائق الرئيسية ."
- أؤكد/بأن المعلومات المقدمة في نموذج فتح الحساب الذي يحمل الرقم المرجعي TC-AM-AOF-001-2025-V.1 صحيحة ودقيقة وسارية المفعول وكاملة، وأتعهد بإشعار البنك على الفور عند وجود أي تغييرات في هذه المعلومات.
- بمراعاة القوانين المحلية المعمول بها والتعليمات من البنك المركزي العماني أوافق على قيام البنك بمشاركة معلوماتي مع الجهات التنظيمية المحلية أو الأجنبية أو السلطات الضريبية في الأحوال الضرورية لتأكيد التزامي / التزامنا الضريبي لدى أية جهة اختصاص وبالإضافة لذلك أوافق/نوافق على قيام البنك بمشاركة معلوماتي /معلوماتنا مع أي جهة قضائية أو حكومية أو أي طرف ثالث كما هو مناسب بناء على تقدير البنك حتى يتم سحب هذه الموافقة بواسطتي/ واسطتنا من خلال تقديم إشعار كتابي إلى البنك.
- في الأحوال التي يطلب فيها ذلك من قبل الجهات التنظيمية المحلية أو الأجنبية أو الجهات الضريبية و /أو جهة حكومية أو قضائية أوافق على أنه يجوز للبنك أن يفتش وأن يدفع من حسابي (حساباتنا) المبالغ التي تكون مطلوبة وفقا للقوانين، الأنظمة، الاتفاقات مع الجهات التنظيمية أو السلطات وبمراعاة التوجيهات المقررة.
- أقر / نقر كموقع وصاحب الحساب على أنني /اننا صاحب الملكية النفعية للأصول والدخل الذي يتعلق به هذا الاقرار وفقا لقانون الضرائب الأمريكي.
- أتعهد/ نتعهد باخطار البنك خلال ٣٠ يوما ميلاديا في حال وجود أية تغييرات في المعلومات التي قدمتها/ قدمناها إلى البنك.
- أؤكد/ نؤكد قراءة وفهمهم وقبول بيان الكشف عن المخاطر أعلاه و شروط وأحكام البنك التي قدمت لي / لنا مع هذه الاستمارة وأتعهد / نتعهد بالتقيد بها.

